



TÜV Saarland Certification GmbH | Am TÜV 1 | 66280 Sulzbach

江西洲旭电路有限公司

江西省萍乡市上栗县金山镇赣湘开放合作试验区（上栗工业园）
中国

上海, 13.09.2025

处理人: Dean Wang

电话: +86 21 52080058

符合证明函

LoC 注册编号: CL00532

IATF LoC 编号: 0583125-LoC

(IATF USI: 3SN X6X)

我司在对贵组织的质量管理体系进行了认证审核，对提出的纠正措施进行了评估，并对认证审核中的不符合项关闭进行了验证之后，现很高兴地通知您，江西洲旭电路有限公司的质量管理体系符合 IATF 16949:2016 标准的要求。

然而，由于贵司汽车相关生产时间不足 12 个月，我司不能签发证书。一旦贵组织达到 12 个月的汽车相关生产绩效并且通过内部或外部绩效评估或贵公司能够表明对于需要 IATF 16949 认证的客户而言它仍处于有效的投标名单中，TÜV Saarland Certification GmbH 将继续按照实现 IATF 认可的规则来进行认证过程。

认证范围:

印刷电路板的生产

不含产品设计职责

此符合性证明函的有效期为 12 个月

发放日期: 13.09.2025

有效期至: 12.09.2026

因此，贵公司的下一次审核应在此期间内完成。

最诚挚的问候

Yun Gu, 总经理

天佑唯萨尔认证（上海）有限公司

代表

TÜV Saarland Certification GmbH



TÜV Saarland Certification GmbH | Am TÜV 1 | 66280 Sulzbach

Jiangxi Global Success Circuit Co., Ltd
Ganxiang Open Cooperation Pilot Zone (Shangli Industrial Park),
Jinshan Town, Shangli County, Pingxiang City
337012 Jiangxi
China

Shanghai, 13.09.2025
Processor: Dean Wang
Telephone: +86 21 52080058

Letter of Conformance

LoC registration No. CL00532
IATF-LoC-No. 0583125-LoC
(IATF USI: 3SN X6X)

Dear Sir or Madam,

After having performed the certification audit of the Quality Management System of your organization, assessed the corrective actions proposed, and verified the closure of the nonconformities from the certification audit, I am pleased to communicate to you that the Quality Management System of **Jiangxi Global Success Circuit Co., Ltd**, complies with the requirements of the standard **IATF 16949:2016**.

Nevertheless, we cannot issue a certificate due to the fact that there is less than 12 months of automotive related production. Once your organization reaches twelve months of automotive production and internal or external performance evaluation information is available or your company is able to show that it is still in an active bid list for a customer requiring IATF 16949:2016 certification, TÜV Saarland Certification GmbH will continue with the certification process according to the rules for achieving IATF recognition.

Scope of certification:

Manufacture of Printed Circuit Boards

without Product design responsibility

The letter of conformance is valid for a twelve months period.

Issue date: **13.09.2025**

Expiration date: **12.09.2026**

Therefore, the next audit in your company should be performed within this period.

With kindly regards

A handwritten signature in black ink, appearing to read 'Yun Gu'.

Yun Gu, General Manager
TÜV Saarland Certification (Shanghai) Co., Ltd.
for and on behalf of
TÜV Saarland Certification GmbH